

## MCV – referat af bestyrelsesmøde 14.06.2021

Til stede: Sif Eltoft, Andreas Mühlemann, Jacob Overgaard, Kasper Holst, Jakob Madsen, Jesper Henriksen, Michael J. Stahl

### Dagsorden:

1. Godkendelse af sidste mødereferat
2. Orientering fra Formanden
3. Orientering fra Udvalgene
4. Økonomi
5. Aktuelle punkter / forslag
6. Næstemøde
7. Evt.

### Referat:

1. Referat af møde 18.05.2021 blev godkendt.
2. Lokaler: Vi har fået tilsagn fra kommunen om at få lokalerne på Toldbodvej 6 sammen med byens to landevejsklubber. Lokalerne besigtiges snarest (Kasper indkalder bestyrelsen til besigtigelse så snart han har fået nøglerne).
3. Udvalg:
  - a. Børn & Unge-udvalget:

B&U må gerne generere indtægter, som de bruger på "sig selv", dvs forskellige sociale arrangementer, tilskud til løbsdeltagelse, bespisning o.l. Det samlede budget for 2021 er nettoudgifter på 5000kr, indenfor den ramme har B&U frie hænder.  
Årsplan er udarbejdet, godt og ambitiøst arbejde. Konkrete forslag / anmodninger om tilskud fra klubben blev behandlet af bestyrelsen som følger:

- Trænerkursus hos Essi Laub (DGI regi):	OK
- MTB-camp med overnatning	Nej (=>egenbetaling)
- Ture til udenbys spor, 5 planlagte ture	OK *)
- Enduro kursus (for alle MCV medlemmer)	OK
- Navnestickers til alle	Nej **)
- Drikkedunke med MCV tryk	Nej **)

\*) Forudsætter, at de 5 ture lægges i årskalender, dvs ikke ad hoc udgifter  
\*\*) Muligheden for at tilbyde dette som tilkøb ved tøjbestilling undersøges af Tøjudvalget
  - b. Motion:sudvalget  
Udvalget holde møde 15.06.2021 og drøfter bl.a. : Fremtidig udvalgsleder; Holdplan og beskrivelser; Kaptajner (rekruttering af nye); Introdage for nye/potentielle medlemmer; Årsplan
  - c. Tøjudvalget:  
Dialog med 2 nye leverandører. Shoppen åbner snarest muligt når ny leverandør er valgt – gerne endnu i sommer, ellers senest i november.
  - d. Løbsudvalget:  
Foreløbig er kun Klassikeren planlagt for resten af 2021.  
Det har grundet Corona, været svært at planlægge flere større løb, det er desværre presset mht. at kunne nå at søge godkendelser og tilskud til eventuelle resten af 2021, der fokuseres derfor primært på 2022.

Klubben har samtidig efter Trailcup, fået kritik for deres håndtering af arrangementen af Vejle afdelingen, af folkene bag Trailcup. Der var optil kort tid før løbet skulle afholdes, for mange løse ender og for mange uafklarede aftaler, Først da Trailcuppen på eget initiativ involverede Jacob Overgaard, der på baggrund af erfaringer fra at arrangere 2020 Vejle afdelingen. Måtte træde til, så med en stærk indsats i slutspurten, blev dagen alligevel en succes, med mange glade deltagere og stor publikums opbakning. Desværre betyder dette, også at der blevet udbetalt en nedsat sum til klubben. Da Trailcuppen ligeledes måtte varetage nogle opgaver, som egentlig var klubbens opgave. For at ovenstående ikke gentager sig. Er det aftalt at fremadrettet, skal der være bedre kommunikation i løbsudvalget og klubbens bestyrelse indrages om indholdet af vidtgående aftaler med eksterne løbsarrangører som f.eks Trailcip, der stiller store krav til klubben - Så bestyrelsen kan bakke op ved behov. H.

e. Sporudvalget:

Spor udvalget er bestående af : Jannich Husballe, Thomas Skou, Jeppe Hansen, Jacob Overgaard (Brian Lykke kontaktes for at sikre han stadig vil være med) Sporudvalget har haft første møde, med kommunen, der gerne vil være med til at sikre at Vejle kommer med i f.eks en undersøgelse som den politiken lige har lavet med en Top 20 liste over de bedste spor i DK. Kommunen opfordret til at sætte gang i det selvstændige sporlaug "Vejletrailbuilderlaug" for at sikre et bedre samarbejde om sporene med andre klubber og de klubløse. Medlemmerne i sporudvalget er blevet inviteret med i et nyt udvalg i kommunen, der skal sikre bedre cykelforhold i Vejle.

f. Eliteudvalget:

Ingen møder endnu.

g. Klubhus-udvalget:

Afventer nyt klubhus – derefter skal der tages stilling til indretning og evt. behov for inventar. Eksisterende inventar fra Ibæk Strandvej skal så vidt muligt flyttes / genbruges.

h. Fest & Aktivitet:

Ingen møder endnu.

4. Økonomi:

- a. Ingen større udgifter eller tilskud siden sidste møde.
- b. Der indkøbes en PC til bestyrelsesbrug (referater, mails m.m.), budget 3000kr. (Jesper)
- c. Sidste 10 skyldnere udmeldes af klubben i løbet af uge 24, navneliste udsendes til kaptajner.

5. Aktuelle punkter:

- a. B&U foreslår indkøb af 2 pop-up pavilloner med MCV-tryk til brug ved løb m.v. (til alle grupper, ikke kun Kidz). Bestyrelsen bakker op om dette. Konkrete tilbud indhentes, estimat 8000kr pr styk. (Jacob + B&U)

6. Næste møde: Mandag 16.08.2021 kl 18.00 – forhåbentlig i nyt klubhus!

7. Evt:

- a. Et potentielt medlem har spurgt om vi har en holdning til E-MTB. Da det er en tilladt cykel i skoven, og typen vinder frem, ser vi ingen problem i dette.
- b. Et andet potentielt medlem har spurgt om vi vil oprette et Gravel-hold. Det ønsker vi pt. Ikke, da det vil kræve endnu flere hold/kaptajner i flere niveauer. Det kan undersøges om de to landevejsklubber har et sådant hold og/eller er interesseret i et fremtidigt samarbejde om dette.